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A szombati nap végén mondták…

„Asi”- Pikó Zsuzsa (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Jól sikerült az utolsó gyors is,
pedig annyira nem rohantunk. Szerencsére egy kis minimális előnnyel így is a
Herczig Norbiék előtt vagyunk.”

Ifj. Tóth János- Tagai Róbert (Peugeot 207 S2000): „Az első körben már kialakult
egy képünk a gyorsokról. Most is negyedik hely környéki időt mehettünk, ami nem
olyan rossz. Ezek a pályák nem annyira technikásak, amik engem igazán feldobnak.”

Herczig Norbert- Baranyai László (Skoda Fabia S2000): „Az utolsó körre
megnyitott gumikkal mentünk ki és azok már nem voltak jók a gyorsaságikra, hiszen
nagyon gyorsan felszáradt a pálya. Ehhez képest, azt gondolom, hogy nem kaptunk
nagyon sokat Asiéktól, abszolút lőtávolon belül vannak…”

Hadik András- Juhász István (Subaru Impreza N12): „Nem sikerült túl jól a
második kör, mert nem jó gumit választottam, és nem tudtam vele se fékezni, se
kanyarodni. Emiatt kicsit lassan mentünk. A harmadik gyorson nekimentem egy
domboldalnak is, így elég sokat kaptunk a többiektől.”

Pethő István- Bacigál Igor (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Szerintem az abszolút
harmadik idő magáért beszél! A fékpedál-kapcsolónk nem volt az autóban, így néha
majdnem mellényomtam, még az is lehet, hogy ettől mentem ilyen gyorsan. Nagyon
szeretnék ponttal hazatérni!”

Elek István- Ferencz Ramón (Mitsubshi Lancer EVO IX.): „A szervizben
kicseréltük a váltót, így sikerült jó gyorsaságit mennünk, igaz azt is ALS nélkül. A
következő szakaszon sajnos megint probléma volt a váltóval, be is ragadt egy
sebességi fokozatba.”

Kazár Miklós- Szőke Tamás (Mitsubshi Lancer EVO IX.): „A második körben
nagyon jól sikerült a körgyorsunk. Komoly időt jöttünk, viszont Hosszúperesztegnél
sajnos elment a negyedik sebességi fokozatunk, majd Káldnál a harmadik is.
Szerencsére még így is a nyolcadik helyen állunk, és holnap újra támadunk!”

Balogh János- Kiss Patrik (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Volt egy kínos
szituációnk, de szerencsére megoldottuk, így egyre jobban állunk. Jelenleg az
abszolút negyedik helyen vagyunk, ami az eddigi legjobb eredményünk.”


